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Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia Rady školy pri Základnej škole Veľkomoravská 12,  

911 05  Trenčín, konaného dňa 26.10.2016 o 15:30 hod v budove školy 

Účasť: podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1 – Aštaryová, Bahno, Chrastina, Jantoláková, Pašková, Poruban, 

Klozíkova, Šimková, Vaňo) 

Miesto a čas konania: Základná škola, Veľkomoravská 12, 911 05  Trenčín od 15:30 hod do 17:30 hod 

Program:  1. Otvorenie 
2. Správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch školy v školskom roku 2015/2016 (podľa 
Vyhlášky MŠ SR zo dňa 16. decembra 2005) – vedenie školy 
3. Plán činnosti školy v novom školskom roku 2016/2017 
4. Informácia o výsledkoch poskytovania 2% dane na OZ Komenský za rok 2015 

  5. Návrh vykonávania hospodárskej činnosti školy v novom školskom roku – zmluvy o 
prenájme, stravovanie – vedúca EHO + ZRŠ 
6. Rôzne 

 
 
Bod 1 –  Predsedníčka otvorila riadne zasadnutie RŠ a odovzdala slovo pánovi riaditeľovi. Pán riaditeľ nás pozval  
 prezrieť si 4 triedy 1. ročníka, ktoré boli vymaľované s novou nábytkovou zostavou, s novými obkladmi, 
 umývadlom, vodovodnou batériou a žalúziami. Tiež nás zaviedol do novo vybudovanej učebne informatiky 
 s jedným učiteľským počítač so serverom a 25 žiackymi stanicami s rovnakým programovým vybavením.  
 
Bod 2 -  Pán riaditeľ nám prezentoval Správu o výchovno – vzdelávacích výsledkoch v školskom roku 2015/2016 – 
 škola mala v roku 2015/2016 612 žiakov (tento školský rok 2016/2017 je nárast na 646 žiakov), v monitore 
 T5 sa zúčastnilo 68 žiakov a dosiahli zo SJL 75,5% a z MAT 71,03 %. V monitore T9 boli výsledky veľmi dobré 
 1.miesto v SJL (v meste) a 3. miesto z MAT (v meste).Tieto výsledky mali vplyv aj na posun v hodnotení  
 INEKO (o 60 miest). Poinformoval nás o stavoch zamestnancov školy o akciách, ktoré sa pravidelne konajú  

 na škole. V školskom roku 2015/2016 bola vykonaná inšpekcia na finančnú gramotnosť zapojená bola jedna 
 trieda a úspešnosť 56,8% o 6,2 % viac ako celoslovenský priemer. V školskom roku sa upravili 4 triedy 1.  
 ročníka, učebňa informatiky, boli nakúpené z grantu pomôcky na biológiu a chémiu, tiež bol nainštalovaný  
 hlukomer na chodbu pri zborovňu, nakúpené stojany na bicykle, v škole bolo použitých 522 vzdelávacích  
 poukazov.  
 
Bod 3 - Pán riaditeľ nám predstavil plán činnosti školy na rok 2016/2017 – škola chce udržať počet detí na rovnakej 

úrovni, chce získať kvalifikovaných pedagogických zamestnancov, v monitore T5 a T9 byť v prvej polovici za 
mesto Trenčín, pre jazykovú triedu chce zachovať dva cudzie jazyky od 6. ročníka, ponúknuť deťom  viac 
miest v ŠKD a nové  voľnočasové aktivity (golf, Lego Merkúr), SZUŠ otvorila v priestoroch školy výtvarný, 
hudobný a tanečný krúžok, chcú naďalej propagovať školu, padol návrh v rámci propagácie školy ukázať 
deťom tradičnú zabíjačku (proti bol pán Chrastina)a OZ Komenský opätovne zorganizuje školský ples, chceli 
by prístrešok na dvore pre deti zo ŠKD. Pri návšteve vozíčkarky sa zistila nefunkčnosť plošiny pre vozíčkarov 
pri žiackej kuchynke (žiadame, aby sa zistila firma na opravu a revíziu tohto zariadenia), škola by rada dala 
do tried alebo pri triedy skrinky na pomôcky pre žiakov, ktorí by si kúpou prenajali kľúčik a mohli si v nich 
nechávať osobné veci. Od 1.10.2016 funguje 7. oddiel ŠKD.  

 
Bod 4 – členovia RŠ boli informovaní o príjmoch a výdavkoch OZ Komenský za rok 2015, na príjem 2% pomáhajú  
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 motivácie žiakov za najviac prinesených vyhlásení na konci roka je cena a za každé vyhlásenie zaradenie do 
 súťaže o 2 tablety. Zostatok na účte OZ Komenský k 30.9.2016 je 10 000 eur.  
 
Bod 5 -  V návrhu vykonávania hospodárskej činnosti školy v novom školskom roku – sú prenájmy priestorov pre  
 SZUŠ, basketbal, aikido, bufet, tenis. V tomto bode bola vznesená požiadavka pani Šimkovej na poslancov  
 Mesta Trenčín, aby presadili že príjem zo stravovania cudzích stravníkov zostane príjmom školy a nebude  
 odvádzané cca 900-100 eur mesačne mestu Trenčín. Týmto spôsobom to nemotivuje školské jedálne a ich 

zamestnancov robiť prácu naviac pre externých stravníkov. Ak by peniaze zostali školy boli by použité na  
mzdy kuchárok a tiež na nákup nového inventáru do kuchyne a jedálne.  

 
Bode 6 -  Vystúpila pani Mináriková a apelovala na poslancov, aby predložili požiadavku hospodárov škôl, aby pri
 zmene rozpočtu nemuseli predkladať 8 stranový dokument na Mestské zastupiteľstvo na schválenie. Sú 
 kapitoly 610 mzdy + 620 odvody + 630 materiál a služby + 640 PNKy, odchodné a odstupné – tieto na   

začiatku roka rozúčtujú na položky, ale ak sa v priebehu roka zistí, že v časti PNKy sa nevyčerpalo toľko ako 
bolo rozpočtované musia cez zložitú byrokratickú tortúru.  
Pán Chrastina sa spýtal na rekonštrukciu jedálne, o ktorej sme boli informovaní na predchádzajúcom 
zasadnutí Rady školy. Požiadali sme pána riaditeľa, aby si projekty a informácie k rekonštrukcii vyžiadal v  
dostatočnom predstihu aby sa rekonštrukcia kuchyne podarila cez letné prázdniny od 1.7.2017 – 31.8.2017. 

 
 
 
 
 
 
 

        Zuzana Aštaryová 

        predsedníčka Rady školy 

 

 
 


